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 PROTOKÓŁ NR 11/2012 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 10.04.2012 r. W GODZ. 13
30

-14
20

 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. 

Dąbrowskiego 17.  

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Wałeckiego za 2011 r. – materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

6. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2011/2012. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia 

 

 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski. 

 

 

 

 Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, obecnych 10 członków Komisji. Nieobecni: 

Jadwiga Jankowska-Klonowska,  przy czym radny Jan Kaczanowicz  wszedł na posiedzenie 

Komisji o godzinie 13
50 

.  

 

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 
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Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad pkt 4. 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2011 r.  

 

 

Przedmiotowa informacja  pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu   

XIII sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym niniejszego punktu uczestniczył Ryszard Sawicki 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wałczu 

 

Starosta Wałecki oznajmił, iż sytuacja epizootyczna na terenie powiatu wałeckiego wykazuje 

stabilność, a jakość produktów pochodzenia zwierzęcego trafiających na rynki zbytu jest 

właściwa. Mieszkańcy Powiatu Wałeckiego dzięki fachowej pracy wykwalifikowanych służb 

weterynaryjnych przy pełnym zaangażowaniu osób tam zatrudnionych mają zapewnione 

bezpieczeństwo sanitarno-weterynaryjne. Dodał, i podczas posiedzenia Zarządu Powiatu 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wałczu zgłaszał problem lokalowy. Wyraził przekonanie, że 

plany dotyczące utworzenia siedziby PLW w budynku po byłym Szpitalu Powiatowym  w 

Wałczu, dostosują potrzeby lokalowe Inspektoratu do struktury zatrudnienia oraz standardów 

europejskich. 

 

Ryszard Sawicki – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wałczu przedstawił informacje na temat 

nadzoru sanitarno-weterynaryjnego w zakresie higieny środków spożywczych pochodzenia 

zwierzęcego na terenie powiatu wałeckiego. Poruszył problem sprzedaży bezpośredniej środków 

spożywczych pochodzenia zwierzęcego jak i uboju zwierząt na własny użytek, na terenie 

gospodarstw. Poinformował, iż  zgodnie  z rozporządzeniem M.R.iR.W. z dnia 21 października 

2010 r. w sprawie wymagań weterynaryjnych przy produkcji mięsa przeznaczonego na użytek 

własny (Dz. U. z dnia 4 listopada 2010 r.) posiadacz zwierząt, który chciał dokonać uboju 

zwierząt (wyłącznie przez uprawnionego ubojowca) na własny użytek na terenie gospodarstwa 

(cielęta poniżej 6 miesięcy, owce, kozy i świnie) zobowiązany był zgłosić ubój świń min. na 24 h 

przed ubojem powiatowemu lekarzowi weterynarii w przypadku uboju zwierząt, w tym świń, cieląt 

poniżej 6 miesięcy, owiec i kóz, z wyłączeniem drobiu lub zajęczaków. W roku 2011 kontrole 

gospodarstw, w których prowadzony był ubój zwierząt na własny użytek opierały się na 

informowaniu, pouczaniu rolników o wymogach prawodawstwa i konieczności zgłaszania uboju 

jak i badania mięsa. Natomiast w roku bieżącym w przypadku wykrycia nieprawidłowości 

prowadzone będą postępowania administracyjne.     

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie informację na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2011 r. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację  zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad. pkt 5 

Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym punktu 5 i 6 uczestniczył Tomasz Rzemykowski  – 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

Mirosław Wiercioch – Członek Komisji 

Zauważył, iż w przedmiotowej  informacji podano, iż zabiegom utrzymaniowym pojedynczego 

powierzchniowego utrwalenia zostaną poddane odcinki dróg: 1984z, 2301z, 2307z, 2309z, 

2331z, 2332z, a przetarg na w/w roboty został ogłoszony 16.03.2012 r., a  rozstrzygnięcie nastąpi 

w dniu 02.04.2012 r. Wobec powyższego zwrócił się do dyrektora PZD w Wałczu Tomasza 

Rzemykowskiego z prośbą, by na przyszłość oprócz numerów poszczególnych dróg powiatowych 

podawał ich nazwy oraz zapytał czy przetargi, o których wyżej wspomniał zostały już 

rozstrzygnięte? 
 

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor PZD w Wałczu 

Odpowiedział, iż do dnia 2 kwietnia br. przyjmowano oferty przetargowe. Zgłosiły się cztery 

firmy wykonawcze. Najniższą ofertę opiewającą na kwotę ok. 190 tys. zł przedstawiła firma 

ze Stargardu Szczecińskiego. Dodał, iż wybrany wykonawca do 15 czerwca będzie 

zobligowany do naprawy ubytków w nawierzchni dróg.  

Następnie odnosząc się do prośby radnego Mirosława Wierciocha o podanie bardziej 

szczegółowych nazw dróg powiatowych zapewnił, iż sporządzając kolejne informacje 

powyższą uwagę uwzględni. 

 

 

Mirosław Wiercioch 

Zapytał, czy zakres prac wykonawcy obejmuje również pobocza drogi? 

 

 

Tomasz Rzemykowski 

Odpowiedział przecząco, dodając iż remont poboczy prowadzony będzie w innych zakresach 

liczbowych. 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie informację na temat stanu dróg wojewódzkich  w Powiecie Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. pkt 6 

Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2011/2012. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Dyrektor PZD w Wałczu poinformował, iż ubytki w nawierzchni dróg powiatowych po zimie 

są mniejsze w stosunku do roku ubiegłego, niemniej nie małe, gdyż łączne stanowią  

ok. 4 tys. m².  

Następnie oznajmił, że w stosunku do lat wcześniejszych w sezonie zimowym 2011/2012 część 

dróg powiatowych w zakresie zimowego utrzymania, na mocy porozumień zostało 

przekazanych trzem gminom. Za otrzymaną dotację z Powiatu Wałeckiego gminy zobowiązały 

się w sezonie zimowym utrzymywać drogi powiatowe wg standardów określonych w planie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. W okresie zimy wystąpiło łącznie 8 dni, w których 

uruchamiana była akcja zimowa, tj. 21-23.XII.2011r.; 09, 13, 15, 16, 17 lutego 2012 r. 

Podjęte działania przez wykonawców miały na celu utrzymanie przejezdności na drogach: 

usuwanie śniegu i likwidacja w określonych miejscach śliskości na jezdniach. W tym czasie na 

drogach powiatowych utrzymywanych przez PZD w Wałczu (bez dróg przekazanych gminom) 

zużyto łącznie 62 tony mieszanki piaskowo-solnej, a łączna praca sprzętu drogowego 

wszystkich wykonawców wyniosła 214 godzin.  

Na podstawie wstępnych danych otrzymanych z gmin (drogi przekazane gminom) i danych 

zweryfikowanych zgodnych z fakturami wystawionymi przez wykonawców (drogi nie 

przekazane gminom) łączne wydatki na zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2011/2012 

wyniosą ok. 87.811 zł. Dokładne rozliczenie dotacji przekazanych gminom, zgodnie  

z zawartymi porozumieniami, nastąpi do 30 kwietnia 2012 r. 

Na zakończenie poinformował, iż dzięki zawarcia przez Powiat Wałecki porozumienia  

z gminami Człopa, Tuczno i Mirosławiec na zimowe utrzymanie dróg, udało się zaoszczędzić  

ok. 80 tys. zł. Jednocześnie zwrócił uwagę, iż gminy pod względem gospodarności środkami 

na zimowe utrzymanie dróg postępują różnie. Najbardziej oszczędnie powyzsze zadanie 

prowadziła  gmina Człopa. Natomiast najwięcej środków finansowych wydatkowała gmina 

Mirosławiec. Oświadczył, iż z poszczególnymi gminami prowadzone będą rozmowy dotyczące 

gospodarnego dysponowania środkami. Nie może być takiej sytuacji, iż przy jednakowych 

warunkach atmosferycznych jakie panowały tej zimy  jedna z gmin wydatkuje  2 do 3 razy 

więcej środków finansowych na odśnieżanie dróg, niż pozostałe gminy. Podział środków 

powinien być możliwie równy. 
 

Następnie Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz oznajmił, iż Zarząd Powiatu prowadzi 

rozmowy z Wójtem Gminy Wałcz oraz z Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasami 

Państwowymi odnośnie przekazania powyższym dróg powiatowych. 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie  informację na temat przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg w sezonie 

zimowym 2011/2012. 

  

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie. 

 

Posiedzenie Komisji o godz. 13
50 

opuścili Tomasz Rzemykowski oraz Ryszard Sawicki.  

 

 

 

Ad. pkt 7 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 
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W posiedzeniu Komisji dotyczącym niniejszego punktu uczestniczył Tomasz Pachciarz – 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m.  

 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

-  zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi lub 

niektórych ich rodzajów na zbiornikach powierzchniowych wód stojących oraz wodach 

pływających Powiatu Wałeckiego: 

Po przeanalizowaniu przez Komisję przedmiotowego projektu uchwały radny Marek 

Pawłowski złożył wnioski o: 

a) dokonanie w  § 2 ust 2 projektu uchwały zmiany okresu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi o mocy 90 KM z „od dnia 

15 czerwca do dnia 30 września” na  „od dnia 1 czerwca do dnia  30 

września”; 

b) dokonanie zmian w  treści projektu uchwały, które umożliwiłyby kursowanie  

statku spacerowego MOSIR w Wałczu  po jeziorze Raduń i Dybrzno. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji poddał kolejno pod głosowanie wnioski o treści 

jak powyżej. W wyniku głosowania Komisja przyjęła jednogłośnie powyższe wnioski. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu uchwały.  

W wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie  

z wnioskami jak powyżej. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt. 8 

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski odczytał odpowiedź Zarządu Powiatu na 

wniosek radnego Janusza  Różańskiego złożony podczas posiedzenia Komisji w dniu 13 

lutego 2012 r. o wystąpienie do Marszalka Województwa Zachodniopomorskiego o ujęcie w 

planie robót na 2012 rok modernizacji drogi wojewódzkiej nr 163 na odcinku  

Wałcz-Czaplinek.  

 

Pismo Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 6 do protokołu oraz załącznik do protokołu 

XIII/2012 sesji z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

  

Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz poinformował, iż droga wojewódzka nr 163 na odcinku 

Wałcz-Czaplinek będzie modernizowana. Ubolewa jedynie, iż wzdłuż w/w drogi, na odcinku 

przebiegającym przez miasto Wałcz nie zostanie wykonana ścieżka rowerowa. 
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Ad. pkt. 12 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku  

Przewodniczący Komisji o godz. 14
20

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

        Protokołowała:                  Przewodniczący Komisji 

 

Anna Siwiec       Tadeusz Węgrzynowski  

            Inspektor   

ds. obsługi Rady Powiatu  


